
download free Hotspot Shield 2012 Hotspot Shield creates a virtual private network 

(VPN) between your laptop or iPhone and our Internet gateway

هوت سبوت شيلد 2.18 2011/2012 بالشرح الكامل بالصور 

يقوم هوت سبوت شيلد وسيساوي بإنشاء شبكة افتراضية خاصة (VPN) بين حاسبك وبوابة الإنترنيت الخالية من
العوائق. هوت سبوت شيلد سهل الاستخدام ومجاني. قم بتجربته!

هوت سبوت شيلد هو منتج تجاري (مجاني) تم إنشاءه لتمكين المستخدمين من الوصول إلى الأنترنيت عن طريق
خادم وسيط (يدار من قبل مالك هوت سبوت شيلد)، مما يمكنهم من الإفلات من آليات 

ترشيح المحتوى (وبالتالي تجنب الرقابة)، وذلك للحصول على السرية للمعلومات بين كمبيوتر المستخدم و خوادم
هوت سبوت شيلد، وضمان إخفاء الهوية عند الوصول لمصادر الأنترنت.

Hotspot Shield also makes you private online making your identity invisible to third
party websites and ISP’s. Unless you choose to 

sign into a certain site* you will be anonymous for your entire web session with
Hotspot Shield. download free software. We love the

web because of the freedom that it creates to explore* organize* and communicate.
Hotspot Shield enables access to all information 

online* providing freedom to access all web content freely and securely. Secure your
entire web session and ensure your privacy

online; your passwords* credit card numbers* and all of your data is secured with
Hotspot Shield. Standard antivirus software 

protects your computer* but not your web activities
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